
P R O T O K Ó Ł 
 

z XXXII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 5 listopada 2014 roku w sali 

Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1020, a zakończono o godz. 1345 . 
 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100% (zgodnie z listą 

obecności). 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Koc  

2. Jan Ołdakowski  

3. Paweł Robert Staśczak 

4. Stanisław Maruszewski 

5. Mirosław Wojtkowski 

6. Michał Gąsowski  

7. Stanisław Stypułkowski 

8. Wojciech Ertman 

9. Sławomir Niemyjski 

10. Waldemar Turkowski 

11. Witold Moczydłowski 

12. Henryk Stypułkowski 

13. Grażyna Pieńkos 

14. Wiesław Wyszyński 

15. Andrzej Szymoniak 
 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 

2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 

3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 

Sołeckich, mieszkańcy gminy (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej 

podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2015. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach 

programu pomocy de minimis na tworzenie nowych miejsc pracy. 

9. Informacja Burmistrza Szepietowa o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę 

Szepietowo za poprzedni rok szkolny 2013/2014. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo z 

organizacjami pozarządowymi. 
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11. Informacja Burmistrza o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych 

przez sekretarza gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dokonanej analizie oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych. 

13. Sprawozdania z działalności komisji w okresie kadencji 2010 - 2014. 

14. Podsumowanie kadencji 2010-2014 

1) wystąpienie Burmistrza 

2) wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej 

3) wręczenie podziękowań 

15. Odpowiedzi na interpelacje. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zamknięcie obrad.  

 

Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 

który powitał serdecznie wszystkich obecnych i stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji 

obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały. 
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  

Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Radny Stanisław Stypułkowski. 

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o protokole z poprzedniej sesji została 

przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.  Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5.  Burmistrz złożył informację o pracy między sesjami. 

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o pracy Burmistrza została przyjęta 

jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.  Z propozycją zmian w budżecie gminy na 2014 r. zapoznał Burmistrz Szepietowa.  

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z pozytywną opinią Komisji oraz projektem uchwały. 
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 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXXII/221/14 dołączona do protokołu) 
 

Ad.7.  Z propozycją podjęcia uchwały w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 

kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2015 zapoznał 

Burmistrz. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z pozytywną opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXXII/222/14 dołączona do protokołu) 
 

Ad.8. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

w ramach programu pomocy de minimis na tworzenie nowych miejsc pracy zapoznał 

Sekretarz Gminy. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z pozytywną opinią Komisji oraz z projektem 

uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXXII/223/14 dołączona do protokołu) 
 

Ad.9. Z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Szepietowo za 

poprzedni rok szkolny 2013/2014 zapoznał Burmistrz. 

Dyskusji nie było. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.10.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Szepietowo z organizacjami pozarządowymi zapoznał Sekretarz Gminy. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z pozytywną opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XXXII/224/14 dołączona do protokołu) 
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Ad.11. Informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych przez sekretarza 

gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób 

wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza złożył Burmistrz. 

Dyskusji nie było. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.12.  Informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych. 

złożył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski.  

Dyskusji nie było. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.13. Sprawozdania z działalności komisji w okresie kadencji 2010 - 2014 złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i 

Bezpieczeństwa Publicznego Pan Michał Gąsowski. 

Dyskusji nie było.  

 Przeprowadzono głosowanie.  

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

2) Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Pan Jan Ołdakowski 

Dyskusji nie było.  

Przeprowadzono głosowanie.  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Mirosław 

Wojtkowski 

Dyskusji nie było.  

Przeprowadzono głosowanie.  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

4) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Szymoniak 

Dyskusji nie było.  

Przeprowadzono głosowanie.  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
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Ad.14. Podsumowania kadencji 2010-2014 dokonali: 

1) Burmistrz Szepietowa Pan Stanisław Roch Wyszyński 

 Dyskusji nie było. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie.  

(wystąpienie dołączone do protokołu) 
 

2) Przewodniczący Rady Miejskiej w Szepietowie Pan Witold Moczydłowski. 

Dyskusji nie było. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie.  

(wystąpienie dołączone do protokołu) 
 

3) Przewodniczący Rady oraz Wiceprzewodniczący Rady wręczali podziękowania dla: 

Pracowników Urzędu Miejskiego 

- Burmistrza Szepietowa - Stanisława Rocha Wyszyńskiego od Rady Miejskiej, 

- Sekretarza Gminy  Ryszarda Grodzkiego 

- Skarbnik Gminy - Annie Wiśniewskiej 

- Ewy Bartłomiejczuk - pracownika Urzędu Miejskiego ds. obsługi rady 
 

Księżom z terenu gminy: 

- Ks. Kanonikowi - Józefowi Żyłowskiemu - Honorowemu Obywatelowi Gminy 
 

Dyrektorom Szkół z terenu gminy oraz Kierownikom jednostek organizacyjnych w osobach: 

- Panu Bogusławowi Szczęsnemu - byłemu Dyrektorowi Publicznego Gimnazjum 

- Panu Grzegorzowi Podwojskiemu - Dyrektorowi Publicznego Gimnazjum w 

Szepietowie 

- Pani Annie Pawłowskiej - Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Szepietowie 

- Panu Piotrowi Markowskiemu - Z-cy Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szepietowie 

- Pani Barbarze Wojtuń - Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Wylinach Rusi 

- Pani Ewie Wasilewskiej - Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Dąbrowie-Moczydłach 

- Panu Zbigniewowi Piszczatowskiemu - Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w 

Dąbrowce Kościelnej 

- Pani Ewie Brzoska-Choińskiej - Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Wojnach-

Krupach 

- Pani Wandzię Boguckiej - Kierownikowi Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, 

- Panu Tomaszowi Paduchowi - Dyrektorowi Gminnego Ośrodka Kultury w 

Szepietowie 

- Panu Mirosławowi Wysockiemu - Kierownikowi Zakładu Wodociągów, Kanalizacji i 

Oczyszczania w Szepietowie, 

- Panu Marianowi Kruszewskiemu - Z-cy Kierownika Zakładu Wodociągów, 

Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie 

 

Przewodniczącym Rad Sołeckich z terenu gminy Szepietowo. 
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Przewodniczący Rady z Burmistrze wręczyli podziękowania radnym Rady Miejskiej 

w Szepietowie. 
 

Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 

Ad.13. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrał głos Pan Marian Wyszyński, który 

poruszył temat dotyczący bitwy pod Grunwaldem oraz możliwości postawienia pomnika w 

Szepietowie. 
 

Ad.14. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXII Sesję ostatniej sesji VI kadencji Rady 

Miejskiej w Szepietowie.  

Przewodniczący zaprosił wszystkich obecnych na skromny poczęstunek. 
 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ewa Bartłomiejczuk              Witold Moczydłowski 


